
.  שדות הכותנה מחליפים צבעים והארץ נצבעת בלבן
זה הזמן לחזור ולהזכיר כי במקרה  . מופעי גשם ראשון, איך לא, עונת הקטיף החלה השבוע ואיתה

וזאת על מנת להבטיח זכאות לפיצוי  , יש לדווח לרפרנט של הקנט, חלש כמו חזק, של מופע גשם
.  במקרה של ירידה באיכות או נשירת כותנה לקרקע

פיילוט זה  . השנה מתבצע פיילוט של קריאת הגליליות באפן אוטומטי בעת יציאתן מהקוטפת
.מתבצע בכמה קוטפות אך לא בכולן

GPSחשוב לזכור כי הקוטפת מזהה את המיקום שלה בעזרת 
יכול לקרות מצב , ואז GPSאו זמנים בהם אין /ישנם אזורים ו

שהמערכת משדרת את זיהוי הגלילית ללא שם המגדל  
עלול להיות מצב שגלילית מסוימת  , כמו כן. ומספר החלקה

לטובת (ש ומספר החלקה "כאשר הולכים לשדה לסמן את הגליליות עם שם הגד, ולכן. לא נקראה
במידה ואין התאמה יש לקרוא את . יש לוודא כי המצב בשטח זהה לזה שנקלט במערכת) המנפטה

.כל הגליליות דרך האפליקציה
.חשוב גם כי כל מגדל יבדוק עם הקוטף האם בקוטפות ישנה מערכת משדרת אם לאו

מכתב עדכון בנושא קריאת  . המערכת הישנה ממשיכה לעבוד כמו בשנים שעברו, בכל מקרה
.הגליליות באפליקציה יצא השבוע לכולם ונמצא באתר

שונים על מנת לשמוע על תוכניות הזריעה  שים"בגדבשבועות האחרונים אנו מקיימים ביקורים 
!!  פעמים 11באחד הביקורים סיפרו כי נאלצו לרסס . והציפיות של המגדלים מהמועצה2025לעונת 

ייצרו קש כותנה אשר הובטח  , למרות כל ההתרעות שלנו, ש שכן"מסתבר כי גד. נגד הזחל הוורוד
הקש מאוחסן כמה עשרות מטרים משטחי הכותנה  , בפועל. להם שמיועד לגידול פטריות בצפון

האם לא ברור כי בדרך זו לעולם לא נצליח להשמיד את ? עד מתי? למה, ואני שואל. והנזק בהתאם
?הזחל והנזקים האדירים שהוא מחולל

.  ליברה כבר תקופה ארוכה/סנט80-מתנדנדים באזור ה) אינדקסA( מחירי הכותנה קצרת הסיב 
.חודשים אנו עדים לשינוי מגמה במחירי הסיב הארוך10פעם ראשונה מזה 

מחיר הפימה . ליברה/סנט155-ליברה ואתמול ל/סנט150-הרשמי עלה לפני שבוע ל94מחיר הגיזה 
.  ליברה/סנט170-ואתמול ל, ליברה לפני שבוע/סנט167-אמריקאית הרשמי עלה ל

האם זהו סימן לתחילתו של  . טון של סחורות1,500-במהלך ספטמבר ואוקטובר נוציא למעלה מ
.עדיין מוקדם להגיד? מהפך

.למגדלים2023מהערך הזמני של פול 6%בסוף החודש נעביר 
.  נקווה שזו רק ההתחלה ונוכל להמשיך ולהעביר עוד כספים בחודשים הבאים

בשטח כבר פורחים החצבים . בשבוע הבא מתחיל באפן רשמי הסתיו
.ולהקות של חסידות ושקנאים כבר חוצות את השמיים
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השבוע העלנו גרסה מחודשת של אתר המועצה
מתוך כוונה להחיות את האתר ולתת לו תדמית

.  צעירה ודינמית, מזמינה
החלפנו את הלוגו למשהו קצת יותר , כמו כן
www.cotton.co.il. מודרני

כאשר הכוונה ליצור חשיפהLinkedIn-במקביל עלינו ל
. של הכותנה הישראלית אל מול לקוחותינו בעולם

.מוזמנים להיכנס לדף המועצה ולעשות לייק

.  שגשוג ושלום, שנת בריאות, נאחל לכולנו שנה טובה, לאחר השנה הקשה ביותר אותה חווינו
שנזכה לראות את מפוני העוטף  . לא נפסיק לקוות ולהתפלל לחזרה לחיים שקטים ונורמליים

.נייחל לחזרתם של כל החטופים לביתם בהקדם, ויותר מכל, וגבול הצפון חוזרים לביתם

ל"יזהר לנדאו מנכ

כי ראיתי את דרכי נעלמת
בין קירות חורשים, ביער סבוך

ובתוך האדמה המדממת
היכו שורשים, רגלי ננעצו

ולרגע יכולתי לשמוע
עלים מלמדים שירתם

ורציתי לעלות גבוה
לפרוח איתם

הכרתי טיפותיו של הגשם
יורדות מתחתי, נקוות בתוכי

והרוח קרה ונואשת
הכבידה עלי, הקפיאה אותי

ולרגע יכולתי לנגוע
בקצה הכאב האפור
ורציתי לעלות גבוה

לראות את האור
לראות את האור

אומרים השמיים כחולים 
מעלינו

מלאים באורות
אולי יום אחד אוכל גם 

אני לראות

בשקט, ונפלתי לארץ
אטמתי ליבי, עצמתי עיני

והרגשתי איך אני מתפרקת
מכל בדידותי, מכל כאבי

ולרגע יכולתי לברוח
כנוצה על כנפה של ציפור

והצלחתי לעלות גבוה
לראות את האור
לראות את האור
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